
Protokół Nr 19/2020

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki

oraz Promocji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego

w dniu 8 lipca 2020 roku

Posiedzenie Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu i  Turystyki  oraz Promocji  i  Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Rady Powiatu  w Lipnie  zwołane  zostało  przez  Przewodniczącą  Komisji-  Panią

Dorotę Łańcucką. Odbyło się w Starostwie Powiatowym w Lipnie, ul. Sierakowskiego 10b.

1.  Otwarcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  D.  Łańcucka  przywitała  członków  Komisji  i  dokonała  otwarcia

posiedzenia.

2.  Stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że obecnych jest 4 członków na 5-osobowy skład Komisji,

zatem  podejmowane  decyzje  będą  prawomocne.  Nieobecny  J.  Góźdź-  nieobecność

usprawiedliwiona. Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli:

- Pan Krzysztof Baranowski-Starosta Lipnowski

-Pani Maria Kulig-Wicestarosta Lipnowski 

- Pani Edyta Zielińska- Naczelnik Wydziału Edukacji. 

/lista obecności w załączeniu do protokołu/

3.  Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji odczytała proponowany porządek posiedzenia i zwróciła się do członków

Komisji o uwagi.

Uwag nie było.

Następujący porządek posiedzenia Komisja przyjęła jednogłośnie:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  utworzenia  powiatowej  jednostki

organizacyjnej  pod  nazwą  Powiatowe  Centrum  Administracyjno-  Księgowe  Oświaty

w Lipnie. 

5. Analiza form i skuteczności wsparcia działalności stowarzyszeń i organizacji, o  których

mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

6. Sprawy różne.  

7. Zakończenie.



4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  utworzenia  powiatowej  jednostki

organizacyjnej  pod  nazwą  Powiatowe  Centrum  Administracyjno-  Księgowe  Oświaty

w Lipnie. 

Starosta  powiedział,  że  była  to  konieczność.  Pomysł  był  już  od  dawna,  ale  ze  względu  na

pracowników, aby nie zwalniać, przesuwało się to w czasie. W najbliższym czasie, bo jeszcze w

tym roku odchodzi jedna księgowa, a w przyszłym roku odchodzą dwie księgowe na emeryturę i

obecnie  jest  konieczność  utworzenia  Centrum,  bo  nie  ma  chętnych  do  podjęcia  tak

odpowiedzialnego zadania jak bycie główną księgową. Chcemy uwolnić dyrektorów od obowiązku

utrzymania  porządku  obiektów  oświaty  i  właściwego  stanu  obiektów.  Cała  obsługa  będzie  w

Centrum.  Dyrektor  Centrum  będzie  kierował  pracowników   wedle  potrzeb  po  obiektach

oświatowych.   

Radny  J.  Wadoń  powiedział,  że  jeżeli  jest  to  przemyślane  działanie,  to  jest  za  utworzeniem

Centrum. 

Radny Jerzy Kowalski powiedział, że powstanie jedno Centrum analizy budżetowej. 

Starosta  powiedział, że w szkołach zlikwidowane zostaną stanowiska pracy sprzątaczek, po czym

pracownicy ci otrzymają propozycję przejście do nowej pracy. 

Więcej uwag nie było.

Przewodnicząca Komisji Oświaty poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały Rady w

sprawie  utworzenia  powiatowej  jednostki  organizacyjnej  pod  nazwą  Powiatowe  Centrum

Administracyjno- Księgowe Oświaty w Lipnie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki oraz Promocji i Rozwoju Społeczno- Gospodarczego

w obecności 4 członków jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady w sprawie

utworzenia powiatowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Powiatowe Centrum Administracyjno-

Księgowe Oświaty w Lipnie. 

5. Analiza form i skuteczności wsparcia działalności stowarzyszeń i organizacji,  o  których

mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie.

Starosta powiedział, że środki przesunięto i przeznaczono je na zakupy do szpitala. 

Przewodnicząca podkreśliła, że w sytuacji pandemicznej, organizacja imprez i wydarzeń jest bardzo

ograniczona, zatem trudno obiektywnie dokonać przedmiotowej analizy. 

6. Sprawy różne.

Nie było 



7. Zakończenie.

Przewodnicząca Komisji Dorota Łańcucka zamknęła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu

i Turystyki oraz Promocji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego w dniu 8 lipca 2020 roku.

Protokołowała:

Karolina Stasiak

Przewodnicząca Komisji

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki oraz Promocji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego

Dorota Łańcucka

 


